
Referat af bestyrelsesmøde nr. 87, Herlevhuse 

Tirsdag den 3. april 2018 kl. 19.00 – 22.00 i bestyrelseslokalerne 

 
 

Dirigent: Yvonne Madsen 
Referent: Frede Ravn 

 

Beboerhenvendelse: Vedr. Nørrevang. Kan afdelingen betale for et hegn ind mod de ramte beboere? 

Bestyrelsen vil behandle punktet på bestyrelsesmødet. 

 

Afbud: Annette Villaume, Viggo Børsting 

 

Tilstede: René Petersen, Palle Jørgensen, Yvonne Madsen, Frede Ravn, Irene Petersen, Henrik Riise 

Hansen; Johnny Frandsen, KAB 

 

1. Gennemgang af referat nr. 86 og godkendelse af dagsorden  

Ændring af referat pkt. 2.b: NNC stiller ikke containere op alligevel på græsplænen. De bliver opsat 

på Langdyssen, når kommunen har godkendt dette.  

 

2. Nyt fra driftschef og driftsleder 

Driftschef: 

a. Forslag til Beboermødet.  

Husorden: Der tilføjes et afsnit om fygesne. Bestyrelsen formulerer forslaget. 

Alle andre forslag formuleres af KAB v/driftschefen. Formanden kontakter driftschefen.  

 

b. Aktionslisten.  

Nyt snedkerfirma Combi Byg, Lysemose fortsætter indtil videre. 

Skimmelsag: Dyrholmen XX. Driftschef er inde over sagen. 

Regnvandsproblem Dyrholmen xx: Driftschef har endnu ikke svaret beboeren. Formanden 

retter henvendelse til beboeren og driftschefen.  

   

3. Nyt fra formanden. Der er Åbent Hus i Nørrevang fredag den 6. april ml. 14-16.  

 

4. Nyt fra udvalgene 

a) Miljøudvalget:  

Hegn eller lignende ind til Nørrevang. Bestyrelsen kontakter beboeren.  

                  Letbanen: Evt. penge fra ekspropriationen tilgår SABs dispositionsfond.  

                                   Vi kan ansøge denne fond om midler til støjværn. 

                  Artikel til HerlevhuseNyt om regeringens planer om midler fra Landsbyggefonden til nedrivning  

                  af ghettobebyggelser.  

 

5. Nyt fra kassereren 

 

6. Evt. 

Loppemarked er søndag den 27. maj 2018 kl. 10 – 15. 

Næste bestyrelsesmøde er 8. maj 2018. 


